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Místo jednání: Malá Skála Datum: 25.- 27.4. 2014 

Zapsal: Resch Pořadové číslo: 1 

Distribuční list: Bloudek, Žamberský, Resch, Berndt, Budský, Kurowski, Zozulák, revizní komise, 
sekretariát 

Seznam účastníků:  

VV – Bloudek, Resch, Budský, Kurowski, Zozulák 

revizní komise – Kalivoda 

host – J. Zbranek, předseda komise nesoutěžního horolezectví 

omluveni: Berndt, Žamberský, Valentová 

Přílohy: - 

Příští jednání: 14.6. 2014 od 14 hod., Hýskov; videokonference 13.5. od 21:15 

č. Popis Vlastník Termín 

1.  Kontrola plnění úkolů 

Ze zadaných úkolů nebyly ve stanoveném termínu splněny následující:  

1. Evidence a distribuce materiálu 

2. Památník horolezců v Tiských stěnách 

3. Lezecký park Lom Bída 

4. Pravidla lezení pro Jizerské hory 

5. Personální řešení komise mládeže 

6. Řízení odborných komisí 

Úkoly s pozdějšími termíny pokračují. 

  

2.  Zrušení směrnice o poskytování informací členům ČHS 

VV v korespondenčním hlasování dne 26.3.2014 zrušil směrnici 
o poskytování informací členům ČHS.  

- - 

3.  Gesce členů VV 

VV potvrdil rozdělení gescí členů VV pro následující funkční období: 

K. Berndt – vrcholové komise a ochrany přírody 

A. Kurowski – komise nesoutěžního horolezectví, komise mládeže 

Š. Budský – metodická komise, lékařská komise 

J. Zozulák – komise zabývající se závodním sportem 

P. Resch – komise historie, oblast médií a marketingu 

- - 

4.  Přijetí ČHS do ČOV 

VV vzal na vědomí informaci J. Bloudka o přijetí ČHS do Českého 
olympijského výboru.  

- - 

5.  Zapojení ČHS do pracovní skupiny IFSC 

VV pověřil P. Žamberského, aby se zapojil do činnosti pracovní skupiny 
IFSC, která byla ustavena s cílem řešit členské poplatky organizací 
sdružených v IFSC. 

Žamberský neprodleně 

6.  Komunikace VV s veřejností 

Členové VV připraví do příštího jednání VV připomínky ke 
Komunikačnímu manuálu. Členové VV budou využívat pro komunikaci se 
členskou základnou i sociální sítě, popř. web ČHS. 

členové VV příští jednání 
VV 
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7.  Projekt Erasmus + 

Š. Budský informoval o připravovaném projektu Erasmus+. 

Budský průběžně 

8.  Traditional Sandstone Climbing Meet 

J. Zozulák informoval o přípravách na Traditional Sandstone Climbing 
Meet v roce 2015. 

Zozulák průběžně 

9.  Zápis ČHS do spolkového rejstříku 

VV vzal na vědomí právní stanovisko ČUS k zapsání údajů ČHS do 
spolkového rejstříku a pověřil sekretariát sledováním aktuální situace.  

Valentová průběžně 

10.  Dotace MŠMT 

J. Bloudek informoval o propadu dotačních prostředků z MŠMT o 340 tis. 
Kč a naopak o možném příjmu z loterií přes ČOV, který by mohl propad 
kompenzovat. VV uložil sekretariátu připravit žádost o čerpání finančních 
prostředků z loterií.  

Valentová neprodleně 

11.  Pravidla lezení pro Jizerské hory 

VV uložil K. Berndtovi dokončit jednání s OVK Jizerské a Lužické hory 
o Pravidlech lezení pro Jizerské hory a informovat o výsledku na příštím 
jednání VV.  

Berndt příští jednání 
VV 

12.  Řešení situace v komisi drytoolingu 

VV vzal na vědomí informaci J. Zozuláka o situaci v komisi drytoolingu 
a pověřil ho dalším jednáním při hledání nového předsedy komise. 

Zozulák neprodleně 

13.  Stížnost na A. Kurovského 

VV rozhodl, že se A. Kurowski nebude zúčastňovat internetových diskuzí 
a v otázkách soutěžního lezení bude respektovat stanoviska VV.  

- - 

14.  Ustavení pracovní skupiny pro vzdělávání 

VV ustavil pracovní skupinu pro vzdělávání ve složení Š. Budský, 
P. Resch a J. Zozulák. Za činnost pracovní skupiny odpovídá Š. Budský, 
první jednání nebo dohoda s metodickou komisí se uskuteční do příštího 
jednání VV. 

Budský příští jednání 
VV 

15.  International Rock Climbing Research Congres 

VV uložil Š. Budskému zvážit účast zástupce ČHS na mezinárodním 
kongresu.  

Budský příští jednání 
VV 

16.  Personální situace v komisi mládeže 

VV uložil A. Kurowskému pozvat na příští jednání VV kandidáta na funkci 
předsedy komise mládeže.  

Kurowski příští jednání 
VV 

17.  Koncepce komise nesoutěžního horolezectví 

VV debatoval s předsedou komise nesoutěžního horolezectví 
J. Zbrankem o nové koncepci komise. VV uložil J. Zbrankovi předložit na 
příští jednání VV návrh parametrů pilotního grantového projektu ČHS 
zaměřeného na oblast horolezectví, s možností vyhlášení v letošním 
roce.  

Zbranek příští jednání 
VV 

 
 
Schválil J. Bloudek, předseda ČHS  


